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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

13. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 127
Ministeren bedes redegøre for de mange ekstra bevillinger til politiets indsats i 
det seneste halvandet år,  hvad er de blevet brugt til rent faktisk, opgjort 
bevilling for bevilling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elliba@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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